
Aktivitetsmöte om julens blommor 1 december 2016 

Eva Eriksson är florist i 3:e generation och har drivit Mälarhöjdens blommor i 22 år.  
Nu hade hon och hennes son Stefan kommit till oss för att berätta om hur vi ska sköta våra 
julblommor på bästa sätt.  
 

 

Det var oväntat många som var 

intresserade av att höra om 

blommor, även en hel del herrar, 

så möbelvärdarna fick fylla på 

med många extra stolar. 

 

 

 

 

 

 

Till slut blev det över 70 

personer i Aulan. 

 

 

 

 

 

Allra först informerade vår 

reseansvariga, Ann, om några 

resor där det fortfarande fanns 

platser kvar. 

 

 

 

  



 

Vår klubbmästare Britt-Marie 

introducerade sedan dagens 

gäster.  

 

 

 

 

 

 

Eva började med att ge allmän 

information om julblommor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stefan fyllde i med praktisk 

information om skötsel och annat.  

 

 

 

 

 

  



 

När den inledande informationen var avklarad så 

blev det många frågor från den intresserade 

publiken. Eva och Stefan svarade beredvilligt på 

dem alla, så vi fick med oss många bra tips hem, 

inte bara om julblommor utan även om andra 

blommor som vi har i våra hem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

När alla hade fått svar på sina 
frågor överlämnade Britt-Marie 
vårt tack - dock inte en 
blomma(!) - utan en choklad-
ask, som verkade uppskattas. 
 

 

 

 

 

Eva och Stefan hade också 
lökar och blommor med sig 
till försäljning och det blev 
rusning fram till borden  
 

Där fanns julstjärnor … 

 

  



 

… hyacinter, amaryllis och även 

julrosor att välja mellan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stefan hade fullt sjå att hinna med 

att slå in blommorna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eva hjälpte förstås också till, så att 

alla som ville skulle få med sig en 

vacker blomma till jul. 

Till slut verkade alla nöjda och drog 

sig hemåt med sina fynd.  

 

 


